
Protokół Nr XVI/07
Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

z dnia 28 listopada 2007 r.
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 13.00, zakończenia 15.30

Obecnych na Sesji – 20 radnych /lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu/.
Nieobecni – radny Marek Kućmirowski

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta – Pan Krzysztof Świątek
Obsługa radcowska – Adwokat Andrzej Łebek

Ad. 1. Otwarcie Sesji.

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Krzyszkowska, 
która powitała Starostę Kamiennogórskiego Pana Leszka Jaśnikowskiego, Przewodniczącego Rady 
Powiatu,  podharcmistrza  i  byłego  Komendanta  Hufca  ZHP  Pana  Dariusza  Kurowskiego, 
Honorowych Obywateli Miasta – ks. prałata Stanisława Książka, Pana Tadeusza Niemasa oraz Pana 
Feliksa Kaczmarskiego, gościa honorowego Pana Józefa Poprawę, Komendant Hufca ZHP Panią 
Agnieszkę  Czajkowską  –  Wróbel,  wszystkich  zebranych  oraz  mieszkańców  miasta. Następnie 
poprosiła  wszystkich  o  powstanie  i  uczczenie  minutą  ciszy  pamięci  zmarłego  Honorowego 
Obywatela Miasta Pana Stanisława Sadowskiego.

Przewodnicząca  RM  stwierdziła,  iż  w  Sesji  uczestniczy  18  radnych  /w  momencie  otwarcia 
nieobecni  byli:  radny J.  Gorczyca oraz radny A. Mankiewicz/ na 21 ustawowego składu Rady,
co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować i podejmować decyzje. 

Ad. 2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad.

Przewodnicząca RM przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów:

a/ z XIV Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 26 września 2007 r.
b/ z XV Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 14 listopada 2007 r.

4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Kamienna Góra.

5. Wnioski i zapytania.
6. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.
7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe 

warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków:  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego
i  za  warunki  pracy oraz  szczegółowy sposób  obliczania  wynagrodzenia  nauczycieli  za  godziny 
ponadwymiarowe i za godziny doraźnych zastępstw.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 86/12 obr. nr 3).
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (działki nr 281/5 obr. nr 6 

na działkę nr 168/7 obr. nr 3).



11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy nowej ulicy w Kamiennej Górze.
12. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości.
13. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na rok 2008.
14. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2008

z autopoprawką.
15. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty od posiadania psów na rok 2008.
16. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.

17. Sprawy różne.
18. Zamknięcie Sesji.

Nikt nie zgłosił wniosków do przedstawionego porządku obrad.

Ad. 3. Przyjęcie protokołów:

a/ z XIV Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 26 września 2007 r.

Przewodnicząca RM poinformowała, iż protokół Nr XIV/07 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej 
Górze z dnia 26 września 2007 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Dodała, że nie 
zostały do niego wniesione uwagi ani zastrzeżenia i zapytała, czy w chwili obecnej ktoś chciałby 
takie zgłosić. Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

b/ z XV Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 14 listopada 2007   r.  

Przewodnicząca RM poinformowała, iż protokół Nr XV/07 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej 
Górze z dnia 14 listopada 2007 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Dodała, że nie 
zostały do niego wniesione uwagi ani zastrzeżenia i zapytała, czy w chwili obecnej ktoś chciałby 
takie zgłosić. Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad.  4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  tytułu  Honorowego  Obywatela  Miasta
Kamienna Góra.

Projekt  uchwały  przedstawił  Wiceprzewodniczący  RM  Pan  Andrzej  Jasiński  /zał.  Nr  2  do 
niniejszego protokołu/.
Uzasadnienie  projektu  uchwały  przedstawiła  Przewodnicząca  RM  /zał.  Nr  3 do  niniejszego 
protokołu/.

Na salę obrad przybył radny A. Mankiewicz.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XVI/104/07 w sprawie nadania tytułu 
Honorowego Obywatela Miasta Kamienna Góra.

Pan Józef Poprawa otrzymał gratulacje od przedstawicieli władz miejskich, powiatowych, a także 
od obecnych na Sesji przedstawicieli Związku Harcerstwa Polskiego.

Głos zabrał Honorowy Obywatel Miasta  Pan Józef Poprawa, który podziękował za wyróżnienie 
oraz piękną uroczystość. Zwrócił się jednocześnie do władz miejskich z prośbą o zorganizowanie 



pomieszczenia  dla  członków  ZHP  w  Kamiennej  Górze,  a  także  poinformował,  że  pragnie 
zorganizować Radę Przyjaciół Harcerzy.

Ad. 5. Wnioski i zapytania.

Radna Zofia Kolat:

1. Pytanie,  kiedy zostanie  zakończony remont  budynku  przy  ul.  Polnej  i  jaki  będzie  jego 
ostateczny koszt?  Sugestia,  aby do kosztów doliczyć  minimum 130.000 zł.  jakie miasto 
mogłoby uzyskać ze sprzedaży mieszkania przy ul. Parkowej.

2. Pytanie, dlaczego do chwili obecnej, pomimo wcześniejszych deklaracji, spółka MPWiK nie 
otworzyła  jeszcze  kasy  opłat  w  centrum  miasta  lub  nie  podpisała  stosownych  umów
z bankami, aby ułatwić klientom, zwłaszcza w okresie zimowym, płacenie rachunków?

3. Pytanie,  czy  został  już  ogłoszony  przetarg  na  wykonanie  dokumentacji  dot.  remontu
ul. Ogrodowej?

4. Pytanie,  dlaczego  Spółka  Mieszkaniowa  nie  przystąpiła  jeszcze  do  remontu  dachu
w budynku przy Aleja Wojska Polskiego 24 pomimo wcześniejszych pisemnych zapewnień 
spółki, że taki remont będzie przeprowadzony w roku bieżącym?

5. Pytanie, jakie wnioski zostały przygotowane i złożone na pozyskanie środków unijnych na 
rok przyszły?

6. Pytanie, dlaczego, pomimo zapewnień Prezesa Spółki Mieszkaniowej, do chwili obecnej nie 
dokonano uzupełnienia tynków w budynku przy ul. Władysława Broniewskiego 5? Prace te 
miały być już wykonane w roku 2006.

7. Pytanie,  dlaczego  utrudnia  się  zabiegi  zmierzające  do  wykupu  lokali  użytkowych?
Wg  mieszkańców  nie  wszyscy  są  traktowani  przez  BM  na  równi  i  w  niektórych 
przypadkach  zaleca  się  rozpoczynanie  procedury  od  początku  –  np.  lokal  przy
Placu Wolności 1.

8. Wniosek, aby w przyszłym roku znaczące środki z funduszu ochrony  środowiska przekazać 
na modernizację parku przy Aleja  Wojska Polskiego np.  wyłożenie kostką.  Park ten,  po 
ostatnich zabiegach kosmetycznych BM stracił na wyglądzie.

9. Wniosek  o  rozpatrzenie  możliwości  zmniejszenia  stawki  za  zarządzanie  wspólnot 
mieszkaniowych przez Spółkę Mieszkaniową. Obecnie, odpadł już spółce w dużej części 
obowiązek przekazywania do MPWiK opłat za wodę, co uzasadnia wniosek.

Radny Bogdan Wągrowski:

1. Prośba o rozważenie możliwości remontu z przyszłorocznego budżetu podjazdu do parkingu 
przy ul. Tadeusza Kościuszki.

Radny Ryszard Ostrowski:

1. Pytanie, czy BM zamierza zwrócić budynek po byłej przychodni na ul. Tadeusza Kościuszki 
dla Powiatu i  czy po ewentualnym zwrocie obiektu Starostwo zwróci miastu nakłady za 
pilnowanie obiektu? - zał. Nr 4 do niniejszego protokołu.

Rady Zbigniew Nagórny:

1. Pytanie,  czy opracowana jest  koncepcja dot.  remontu i  wykorzystania budynku po byłej 
przychodni  przy  ul.  Tadeusza  Kościuszki?  Jeśli  nie,  to  proponuje  porozumienie  ze 
Starostwem dotyczące zmiany przeznaczenia budynku, aby nie ulegał niszczeniu w dalszym 
ciągu.



2. Pytanie,  jak  długo  będzie  jeszcze  trwał  remont  Placu  Browarowego?  Wyraził  pogląd,
że obecne tempo remontu zostawia wiele do życzenia.

3. Prośba o zwrócenie uwagi na złe utrzymanie chodników przez służby porządkowe miasta.

Radna Bogusława Krawiec:

1. Pytanie,  na jakim etapie jest  procedura wprowadzenia podwyżek za wywóz śmieci? Jak 
duża  jest  to  kwota  i  co  ją  uzasadnia?  Zauważyła,  że  Rada  Miejska  powinna  być
o takiej czynności poinformowana.

Przewodnicząca RM ogłosiła 10-minutową przerwę.

Po przerwie na salę obrad przybył radny J. Gorczyca.

Ad. 6. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.

BM przedstawił  informację  o  pracy  między  Sesjami,  która  stanowi  zał.  Nr  5  do  niniejszego 
protokołu.

Nawiązując do prośby Pana Józefa Poprawy poinformował, że miasto dysponuje pomieszczeniami, 
które będą przygotowane dla harcerzy.

Ponadto odpowiedział na pytania radnych, tj.:

Radnej Z. Kolat:

1. Koszt inwestycji to 350.000 zł. Jedna z lokatorek stwarza problem z opuszczeniem lokalu, 
jednakże ma nadzieję, że uda się sprawę w najbliższym czasie rozwiązać.

2. sprawa do wyjaśnienia.
3. W chwili obecnej ogłaszany jest przetarg na wykonanie w/w dokumentacji.
4. sprawa do wyjaśnienia.
5. Temat  zostanie  poruszony  przy  opracowywaniu  budżetu.  Zostały  zgłoszone  propozycje 

wykonania dokumentacji i pod te projekty będą pozyskiwane fundusze. Otrzymać możemy 
kwotę  w  granicach  2,5  mln  euro  na  rewitalizację  Starówki,  pod  warunkiem,
że w określonym czasie zostanie złożona stosowna dokumentacja. Sprawy funduszy są na 
bieżąco monitorowane i konsultowane z Urzędem Marszałkowskim.

6. sprawa do wyjaśnienia.
7. Nie  zgadza  się  z  opinią  mieszkańców.  Zgodnie  z  uchwałą  podjętą  przez  Radę  Miejską 

wykonuje swój ustawowy obowiązek i sukcesywnie lokale są sprzedawane. Gminie również 
na tym zależy, gdyż finanse z tego tytułu stanowią dochód własny miasta. Oczywiście cena 
wykupu musi być adekwatna do warunków panujących na rynku nieruchomości, ale z kolei 
uchwała przewiduje sprzedaż nieruchomości na raty.

8. Rozmowy na Stałych Komisjach RM.
9. sprawa do wyjaśnienia.

Radnemu B. Wągrowskiemu:

1. Będą prowadzone wspólne rozmowy i działania z Powiatem.

Radnemu R. Ostrowskiemu:

1. Sprawa przedstawiona została w Informacji z działalności pomiędzy Sesjami.



Radnemu Z. Nagórnemu:

1. Sprawa przedstawiona została w Informacji z działalności pomiędzy Sesjami.
2. 30 listopada br. zostaną zakończone prace remontowe, a 12 grudnia br. nastąpi ich odbiór. 
3. uwaga słuszna, sprawa do wyjaśniania.

Radnej B. Krawiec:

1. Obecnie trwają rozmowy na ten temat. Jest propozycja zwiększenia opłaty z 6,90 zł. na 8,90 
na osobę. Wynika to z tego, że o 500% władze centralne podniosły opłatę za składowanie 
odpadów (wysypisk).

Salę obrad opuścił radny A. Mankiewicz.

Głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu Kamiennogórskiego, który poinformował, że sprawy 
budynku po byłej przychodni oraz remontu podjazdu do parkingu przy ul. Tadeusza Kościuszki 
zostaną poruszone na Sesji Rady Powiatu w dniu 29 listopada br.
Podziękował ponadto za rok dobrej współpracy pomiędzy samorządami.

Radny Z. Nagórny zwrócił uwagę na zły stan dróg powiatowych, a zwłaszcza na ich utrzymanie
w okresie zimowy.
Przewodniczący RP poinformował, że od początku opadów śniegu systematycznie prowadzone są 
czynności  porządkowe,  jednak  wymagają  one  dużych  nakładów  pracy  oraz  finansów.  Dodał,
że powiat musi dużo nakładów ponosić na funkcjonowanie szpitala, w związku z czym fundusze na 
inne cele są ograniczone.

Ad. 7. Informacja Przewodniczącej Rady o pracy między Sesjami.

Wiceprzewodniczący RM przestawił informację o pracy między Sesjami, która stanowi zał. Nr 6 
do niniejszego protokołu. Podziękował ponadto BM za zaangażowanie w sprawę drogi S3.

Ad.  8.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość  stawek  
oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków:  za  wysługę  lat, 
motywacyjnego,  funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz  szczegółowy  sposób  obliczania 
wynagrodzenia nauczycieli za godziny ponadwymiarowe i za godziny doraźnych zastępstw.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Sportu Pan Janusz Graczyk 
/zał. Nr 7 do niniejszego protokołu/.

Radny H. Różański poprosił o poprawienie błędu literowego w Rozdziale I  pkt 1 lit. j – zamiast 
„związek zawodowych” ma być „związek zawodowy”. Błąd poprawiono.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  więcej  uwag  ani  zapytań  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  19  głosach  „za”  podjęła Uchwałę  Nr  XVI/105/07 w  sprawie  ustalenia 
regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków:  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego i  za  warunki  pracy oraz  szczegółowy 
sposób obliczania wynagrodzenia nauczycieli za godziny ponadwymiarowe i za godziny doraźnych 
zastępstw.



Ad.  9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  (działka
nr 86/12 obr. nr 3).

Projekt uchwały przedstawiła p.o. Kierownika Wydziału Architektury i Gospodarki Nieruchomości 
Pani Elżbieta Oleksiak /zał. Nr 8 do niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XVI/106/07 w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości.

Ad.  10.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na zamianę  nieruchomości  (działki
nr 281/5 obr. nr 6 na działkę nr 168/7 obr. nr 3).

Projekt uchwały przedstawiła p.o. Kierownika Wydziału Architektury i Gospodarki Nieruchomości 
Pani Elżbieta Oleksiak /zał. Nr 9 do niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XVI/107/07 w sprawie wyrażenia zgody 
na zamianę nieruchomości.

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy nowej ulicy w Kamiennej Górze.

Projekt uchwały przedstawiła p.o. Kierownika Wydziału Architektury i Gospodarki Nieruchomości 
Pani  Elżbieta  Oleksiak /zał.  Nr 9 do niniejszego protokołu/.  W projekcie  uchwały odczytana 
została  nazwa  ul.  Jasna,  w  związku  z  wypracowaną  opinią  przez  radnych  na  połączonych 
Komisjach RM.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XVI/108/07 w sprawie wyrażenia zgody 
na zamianę nieruchomości.

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości.

Projekt uchwały odczytał  Wiceprzewodniczący RM /zał. Nr 11 do niniejszego protokołu/. Tytuł 
projektu  brzmiał:  „w  sprawie  wyrażenia  woli  nieodpłatnego  przejęcia  nieruchomości”,  a  §  1 
„wyraża  wolę  na  nieodpłatne  przejęcie  nieruchomości  od  Polskich  Kolei  Państwowych  S.A.”
w związku z wypracowaną opinią przez radnych na połączonych Komisjach RM.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.



Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XVI/109/07 w sprawie wyrażenia woli 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości.

Salę obrad opuściła radna B. Krawiec.

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na rok 2008.

Projekt  uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta  Pani Iwona Pazgan /zał.  Nr 12 do niniejszego 
protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XVI/110/07 w sprawie stawek podatku 
od nieruchomości na rok 2008.

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na rok 2008 z autopoprawką.

Projekt  uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta  Pani Iwona Pazgan /zał.  Nr 13 do niniejszego 
protokołu/. Pierwotny projekt uchwały stanowi zał. Nr 14 do niniejszego protokołu.

Na salę obrad powróciła radna B. Krawiec.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 
17 głosach „za” 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr XVI/111/07 w sprawie 
wysokości stawek podatków od środków transportowych na rok 2008.

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty od posiadania psów na rok 2008.

Projekt  uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta  Pani Iwona Pazgan /zał.  Nr 15 do niniejszego 
protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy 19  głosach  „za”  podjęła Uchwałę  Nr XVI/112/07 w  sprawie  wysokości 
stawek opłaty od posiadania psów na rok 2008.



Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.

Projekt  uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta  Pani Iwona Pazgan /zał.  Nr 16 do niniejszego 
protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  19  głosach  „za”  podjęła Uchwałę  Nr  XVI/113/07 w  sprawie  zwolnień
w podatku od nieruchomości.

Ad. 17. Sprawy różne.

Sekretarz  Miasta  Pan  Arkadiusz  Wileński przedstawił  informację  dotyczącą  oświadczeń 
majątkowych  złożonych  przez  zobowiązane  osoby,  która  stanowi  zał.  Nr  17 do  niniejszego 
protokołu.

Przewodnicząca  RM przedstawiła  informację  dotyczącą  oświadczeń  majątkowych  złożonych 
przez radnych RM, która stanowi zał. Nr 18 do niniejszego protokołu.

Ad. 18. Zamknięcie   Sesji.  

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  zamknęła  XVI  Sesję  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze w dniu 28 listopada 2007 r.

Protokołowała:
Katarzyna Poręba-Plasło Przewodnicząca Rady
         /-/ Małgorzata Krzyszkowska


